
Beste inwoner
2022 zullen we niet snel vergeten. De blijdschap in het vooruit-
zicht van een zomer zonder mondmaskers werd door Rusland 
vakkundig aan flarden geschoten. En nu kijken we op tegen 
een wereldwijde energiecrisis en meer onzekere economische 
tijden.

Hoewel de oorlog zich afspeelt op de grens van Europa, is het 
wel degelijk aan onze achterdeur. Niet alleen kwamen Oekraïense 
vluchtelingen onze kant op – voor wie we in onze gemeente 
nog steeds opvang voorzien – ook de energieprijzen swingen 
sindsdien de pan uit en de inflatie is torenhoog. Ook in onze 
gemeente tellen we meer dan ooit de centen en hebben we 
investeringen uitgesteld of herleid naar een lightversie. We zijn 
blij dat onze gemeente alle medewerkers aan boord zal houden. 
Er vallen geen naakte ontslagen.

Uiteraard kijken we samen met u uit naar heel wat mooie 
projecten die wél doorgaan zoals gepland. Een mooi project 
is de vernieuwing en uitbreiding van de sportsite Balsakker 
met onder meer een nieuwe atletiekaccommodatie, skatepark, 
speeltuin, maar ook het nieuwe zwembad met waterglijbaan en 
peuter- en kleuterbad. Bezoekers van de sportsite zullen in de 

nieuwe brasserie terecht kunnen voor een hapje en drankje. De 
omgeving rond de kerk van Poederlee wordt ook opgewaardeerd. 
De ietwat troosteloze zandvlakte maakt plaats voor een groene 
oase van rust en mijmering. De begraafplaats van Lille staat 
nog op de planning, want ook die plek wacht op een broodnodige 
make-over en capaciteitsuitbreiding.
 
Het college en de medewerkers in het gemeentehuis en de 
werkhal bevinden zich absoluut niet in een comateuze toestand. 
Vol energie en vertrouwen kijken ze de toekomst tegemoet. We 
blijven werken voor onze burgers in onze vier dorpen.

Lieve inwoner, diezelfde energie en datzelfde vertrouwen voor 
de toekomst wens ik u toe. Laten we samen vol goede moed 
2023 omarmen. Samen geraken we er wel door.

Fijne feestdagen!

Marleen Peeters
Uw burgemeester

Nieuwe invulling voor oud gemeentehuis Poederlee 

Partner zoeken
Begin 2021 kwam er een kader om 
het oude gemeentehuis van Poederlee 
via een erfpachtregeling een nieuwe 
invulling te geven. De beneden-
verdieping staat al leeg sinds 2017 en 
de kostuums van het Heggecomité 
verhuisden naar een andere locatie. 
De regeling heeft als doel een partner 
te vinden die het gebouw opnieuw 
een invulling kan geven die past 
bij het statige karakter ervan en het 
monument in stand wil houden.

Leegstand tegengaan
En dat heeft vruchten afgeworpen. 
Eind oktober opende de nieuwe 
erfpachthouder de deuren. Er werden 
zowel binnen als aan de buitenkant 
aanpassingen gedaan die in overeen-
stemming zijn met de authentieke 
stijl van het pand. En dat stemt ons 
gelukkig. Leegstand van dergelijke 
gebouwen is bijna altijd nefast voor 
de staat ervan. We grijpen dit suc-
cesverhaal graag aan als springplank 
voor andere projecten om het patri-
monium van onze gemeente zo goed 
mogelijk te beheren en in te vullen.

We zijn zeer verheugd dat het gemeentehuis van  
Poederlee een nieuwe invulling kreeg.

Lille
lille@n-va.be N-VA Lillewww.n-va.be/lille
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Standpunt vorige verkiezingen

Veilig thuis in ons dorp en onderweg
In 2018 trokken we naar de kiezer met een aantal speerpunten. Een aantal beloftes waarmee we begin 2019 aan de slag gingen. 
Sommige zijn heel concreet en zichtbaar, andere eerder subtiel of conceptueel. Er werden al heel wat plannen gemaakt, stappen 
gezet en procedures in beweging gebracht om die speerpunten te realiseren.

Veilige schoolomgevingen

Ingang scholen verplaaten
Veiligheid betekent ook dat de kinderen van onze gemeente 
met een gerust hart de school moeten kunnen bereiken. Dat is 
niet evident. Want scholen bevinden zich dikwijls nabij grote 
verkeersaders omdat de hoofdstraten van vroeger de verkeers-
assen van nu zijn. Daarom bekijken we of we de scholen langs de 
achterkant kunnen ontsluiten en hoe we de omliggende straten 
veiliger kunnen maken. 

Actie in onze vier dorpen
In Lille werden de twee lagere scholen verbonden door een 
route van fietsstraten en werden er kleine straatjes doodlopend 
gemaakt voor auto’s. In Wechel werd de ingang van de nieuwe 
school aan de achterzijde gemaakt en kreeg het Kerkepad 
eenrichtingsverkeer en een breed en afgescheiden trottoir. Het 
Agentschap Wegen en Verkeer heeft de oversteek aan de 
Oostmallebaan heraangelegd en ondertussen werden enkele 
belangrijke oversteekplaatsen langs de N153 veiliger en zicht-

baarder gemaakt. In Gierle werd de Schoolstraat een fietsstraat 
en gedeeltelijk eenrichtingsverkeer. In Poederlee worden 
plannen gemaakt voor de herinrichting van de Wijngaard.

Verledding openbare verlichting

Lappendeken
Openbare verlichting heeft een onweerlegbare impact op het veiligheidsgevoel. Onze 
vier dorpen zijn een lappendeken van verschillende types verlichting en een mikmak 
van ondoordachte elektrische circuits. Dat komt door de organische groei van het 
stratenplan, maar ook door het lukrake beleid uit het verleden. Tijd voor actie!

Bijna 3.000 armaturen vervangen
Lille stapte in 2019 in een project van Fluvius om gradueel en gedurende een periode 
van tien jaar de straatverlichting in de hele gemeente te vervangen door ledverlich-
ting. Dat zijn maar liefst 2.681 armaturen en meer dan 250 vervangingen per jaar. 
Op dit moment werd al meer dan 30 procent van de armaturen vervangen en op 
het einde van de legislatuur zal meer dan de helft afgewerkt zijn. Het bestuur koos 
ervoor zich niet te bemoeien met welke straten eerst ledverlichting krijgen. Die 
beslissing vloeit voort uit een zeer uitgebreide technische analyse. De typerende 
oranje lagedruknatriumlampen moeten eerst vervangen worden en ook de verbete-
ring van problematische elektrische circuits (lussen) heeft prioriteit.

Verlichting dimmen

Naast het veiligheidsgevoel en de lichtvervuiling speelt ook de energiecrisis mee in de keuze tussen branden, dimmen of doven van 
de verlichting. Daar wordt natuurlijk grondig over nagedacht, maar botsen we op de realiteit. Met de oude verlichting zijn er maar 
twee mogelijkheden: aan of uit. Met ledverlichting kan in verschillende mate gedimd worden. Het doven of dimmen gebeurt steeds 
binnen dezelfde elektrische lus. In zo’n lus zitten een groep straten die een logisch geheel vormen. Er kan pas gedimd worden als 
alle verlichting in de lus verled is, anders is dat niet mogelijk. Dat is de reden waarom momenteel niet alle ledverlichting gedimd kan 
worden.

lille@n-va.be
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Een Mamadepot voor Lille 
Op 18 november opende in Lille een Mamadepot. Dat is een plek waar u 
tweedehandsspullen zoals kledij en schoenen, maar ook speelgoed, boekjes, 
buggy’s en andere babymaterialen voor kinderen en jongeren van 0 tot 16 
jaar kan kopen aan een lage prijs. 

Het depot bevindt zich in het oude OCMW-gebouw in de Kerkstraat in Lille. 
Het is een samenwerking tussen de gemeente en een warme groep vrijwilligers 
van Ferm. Het is niet enkel een plaats waar u dingen kan kopen, u kan er ook 
spullen doneren. Heeft u iets nodig, of net niet meer nodig? Kom dan zeker 
een kijkje nemen bij het nieuwe Mamadepot.

In het Mamadepot kan u terecht voor kinderspullen aan lage prijzen.

Vernieuwing begraafplaats Lille 
De begraafplaats van Lille kampt met een nijpend plaatsgebrek. Eerder werden al 
een aantal oudere graven respectvol ontgraven, werkten we een nieuw reglement 
voor de begraafplaatsen uit en werd een studie gemaakt over de mogelijkheden om 
de ruimte op de begraafplaats zo goed mogelijk in te vullen. Op de gemeenteraad 
van augustus werden verdere stappen genomen in de realisatie daarvan.

De herinrichting zal zorgen voor een nieuw afscheidsgebouw waar overdekt het laatste 
afscheid kan plaatsvinden, 200 extra plaatsen voor het urneveld, geoptimaliseerde 
locatie voor de strooiweide, beter beloopbare halfverharde paden, een nieuw water-
punt met uitleensysteem voor gieters en een extra ingang langs de Boskapelstraat. 

Bestuur trekt kaart van e-inclusie
Digitale wereld
Tijdens de coronacrisis is gebleken hoe erg gedigitaliseerd onze dagelijkse wereld geworden is. Veel bedrijven schakelden over 
op thuiswerk en digitaliseerden hun afdelingen. Ook de gemeentelijke diensten bleven niet achter. We maakten werk van het 
gemakkelijk en snel opvragen van documenten, waardoor talloze tripjes naar het gemeentehuis uitgespaard konden worden. 

Digitaal Lille voor iedereen
Onze gemeente stapt in een traject met onze buurgemeenten om iedereen op die digitale trein te krijgen. Dat gaat over onder 
andere online een dokters- of ziekenhuisafspraak maken, informatie en openingsuren opzoeken, attesten aanvragen bij de 
gemeente, het betalen via homebanking … Daartoe voorzien we de nodige opleidingen en we zorgen ervoor dat inwoners met 
een beperkt budget aan democratische prijzen een basiscomputer kunnen aanschaffen. 

Mosselfeest was groot succes 
Ons Mosselfeest op 23 oktober verleidde een groot aantal mensen om 
af te zakken naar PC Sint-Pieter. Er werd gesmuld van mosselen en van 
heerlijke stoverij, royale vol-au-vent en goudgele frietjes. Er waren heel 
wat leden van de partij en we willen onze sympathisanten van binnen 
en buiten de gemeente bedanken om van ons mosselfeest een succes te 
maken. Natuurlijk vergeten we onze bestuursleden en andere helpers niet 
die hun beste beentje voorgezet hebben. N-VA Lille is en blijft een hecht 
team!

www.n-va.be/lille
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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